Importing Documentation viewlet content

· Nesstar Publisher allows users to import files from various statistical packages.
· In this tutorial, you will learn how to import files into Nesstar Publisher. That is to say, we will be importing metadata for a survey.
· Click on File, and then New, to start a new survey.
· Click on the Study Description tab.
· Notice that all the fields are blank. To fill them in, we must import documentation.
· Click on Documentation ...
· ... and select Import From DDI ...
· From this pop-up window, we can select types of documentation that we want to import.
· Note that if Variables, Variable Groups, and Categories have been modified in the Publisher, the changes will be overwritten when the documentation is imported.
· Remove these from the list and click OK to continue.
· Find and select the file you wish to import, and click Open to continue.
· Notice that all the fields have now been filled.
· To view other documentation for the survey, such as codebooks and questionnaires, click on Other Materials.
· The End. 

· This concludes the tutorial on importing documentation into Nesstar Publisher.

Importer de la documentation

· Nesstar Publisher permet aux usagers d’importer des fichiers provenant de divers ensembles statistiques.

· Dans ce tutoriel, vous apprendrez comment importer des fichiers dans Nesstar Publisher. C’est-à-dire que nous allons importer des métadonnées pour une enquête.

· Cliquez sur « File » et ensuite sur « New » pour commencer une nouvelle enquête.

· Cliquez sur l’onglet « Study Description ».

· Vous remarquerez que tous les champs sont vides. Pour les remplir il faut importer la documentation.

· Cliquez sur « Documentation »…

· … et sélectionnez « Import From DDI »…

· À partir de cette fenêtre contextuelle, nous pouvons sélectionner les types de documentation que nous voulons importer.

· Notez que si « Variables », « Variable Groups » et « Categories » ont été modifiés dans le Publisher, ces changements seront remplacés une fois la documentation importée.

· Retirez ceux-ci de la liste et cliquez « OK » pour continuer.

· Trouvez et sélectionnez le fichier que vous désirez importer et cliquez sur « OK » pour continuer.

· Vous remarquerez que tous les champs sont maintenant remplis.

· Pour voir d’autres documentations pour l’enquête, comme les manuels de codes et les questionnaires, cliquez sur « Other Materials ».

· Terminé.

· Ceci conclut le tutoriel expliquant comment importer de la documentation dans Nesstar Publisher.
